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JEGYZŐKÖNYV 
 

 
KÉSZÜLT: Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. szeptember 27-i  
üléséről. 
 
Ülés helye: Pásztói Polgármesteri Hivatal – Pásztó, Kölcsey u. 35.  
 
Jelen vannak: Farkas Attila polgármester,  Bodrogi István alpolgármester, Káposzta Csaba, 
Szabó Ádám, Takácsné Salamon Katalin, dr. Kanyó Roland Veres Róbert, Zeke Tamás 
képviselők.  
 
Barna Tiborné alpolgármester, Dr. Sándor Balázs jegyző, dr. Somssich Gabriella megyei 
rendőrfőkapitny, dr. Tari Szilvia kapitányságvezető – Pásztó - Genyéné Batta Nikoletta, Bartus 
László osztályvezetők,  Dénes Anita Pásztó Fejlesztési Kft. vezetője, Gyürky Márta VG. Kft. 
vezetője, Nagy Józsefné, Majorné Nagy Monika  intézményvezetők, valamint Berzák Gyuláné, 
Tari Mihály Szervezési Osztály munkatársai.  
 
Farkas Attila köszönti a megjeneteket Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mert a 
megválasztott 9 képviselőből 8 fő jelen van. 
 
Dr. Halász István képviselő igazoltan van távol. 
 
Javaslatot tesz az ülés napirendjére egy kiegészítéssel. 
12. napirendi pontként tárgyalják meg a Városi Családi és Sport Nap támogatására vonatkozó 
javaslatot. 
 
Szavazásra bocsátja a napirendet. 
A  döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
145/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
A képviselő-testület napirendjét az alábbiak szerint fogadta el: 
 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

2. Beszámoló  Pásztó város és vonzáskörzetének 2021. évi  közbiztonsági helyzetéről. 
Előterjesztő: Dr. Tari Szilvia r. ezredes, kapitányságvezető 
 

3. Beszámoló a Pásztói Polgármesteri Hivatal 2021. évi munkájáról 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
 

4. Beszámoló a Pásztó Fejlesztési Nonprofit Kft. tevékenységéről 
Előterjesztő: Dénes Anita ügyvezető 
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5. Javaslat közérdekű védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés  

utólagos elfogadására  
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs 

 
6. Javaslat a Pásztói Gondozási Központért Alapítvány létrehozásának támogatására. 

Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

7. Javaslat a Pásztói Kórházért Közalapítvány alapító okiratának módosítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

8. Javaslat szünidei gyermekétkeztetési feladatot ellátó szolgáltató kiválasztására  
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 

 
9. Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi 

pályázati fordulójához történő csatlakozásra.  
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 
 

10. Javaslat csoportos földgáz energia közbeszerzési eljáráshoz való csatlakozás 
elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

11. Javaslat a Pásztó, Múzeum tér 3. fsz. 2. szám alatti ingatlan értékesítésére. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

12. Javaslat Családi és Sportnap támogatására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 

 
13. Közérdekű bejelentések 

 
 

I. NAPIRENDI PONT: 
 
 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 

Farkas Attila: Július elején volt egy lakossági fórum a szennyvíz hálózat korszerűsítésével 
kapcsolatban. Szintén júliusban voltak Bátonyterenyén, ahol  az illegális hulladéklerakás 
problémájára próbáltak megoldást találni. Július 20-án volt az Ecseg-Pásztó összekötő út 
átadása, melyen részt vett. Július 21-én Balassagyarmaton volt Rendőrségi emlékérem 
átadáson. Július 23-án falunap volt Hasznoson.  
Július 25-én a NIF Zrt-nek és a HE-DO-nak volt egy projekt indító rendezvénye itt a 
Városházán. Nagyon örül, hogy megvalósul a kezdeményezésünk által a 21-es útnál a távolsági 
buszmegállók felújítása, illetve parkolók építése. A munkálatokat ősszel fogják elkezdeni és 
kb. jövő év végére fejeződik be.  
Augusztus 13-án falunap volt Mátrakeresztesen, majd augusztus 16-án francia vendégek 
érkeztek Ruffecből és augusztus 21-ig láttuk vendégül őket. Augusztus 19-én és 20-án az 
államalapítás alkalmából különböző rendezvények voltak a városban.  Augusztus 28-án a 
fogadalmi helyen az Alpolgármester Asszony vett részt a kopjafa avatáson. Augusztus 31-én,  
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illetve szeptember 1-jén az általános iskolákban részt vettek a tanévnyitó ünnepségeken. 
Szeptember 3-án részt vett Jobbágyiban a falunapon, illetve Bátonyterenyén a városnapon is. 
Szeptember 10-én szüreti felvonulás és mulatság volt Pásztón, mely nagyon jól sikerült, sokan 
vettek részt. Megköszöni a Művelődési Ház dolgozóinak és a Városgazdálkodási Kft-nek a 
szervezésben és lebonyolításban végzett munkájukat. Szeptember 13-án részt vett a Magyar 
Államkincstár kihelyezett értekezletén Fallóskúton. Kérdezték  a projektek megvalósításánál 
előforduló problémákról, megoldási lehetőségekről. Pásztó lakosságarányosan nagyon sok 
pályázati támogatást kapott, viszont ehhez saját forrásból is pótolni kellett. A költségvetésből 
hiányzik az az összeg, viszont a beruházás összértékéhez viszonyítva nem tekinthető 
jelentősnek. Szeptember 15-én a Pásztói Gondozási Központ kihelyezett értekezletén vett részt. 
Szeptember 17-én Nógrád településen volt a Megye Nap, ahol szintén jelen volt. 
Szeptember 24-én látogatást tett a Hivatalban Kopeczky Lajos, aki egy projekt ötlettel kereste 
meg a várost. Budapesten a XXII. kerületben már megkezdték a lapos tetejű épületekre egy 
újabb szint felhúzását, mely a lakókat megkíméli a lépcsőház felújításoktól. Vidéken Pásztót 
választották erre a kísérletre, melyhez valószínűleg minisztériumi támogatás is lesz  
Szeptember 21-én elkezdték az intézmények vezetőivel az egyeztetéseket a takarékossági 
intézkedések érdekében.  
 
Kérdés nem volt. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott 
tájékoztatást.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
146/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
A képviselő-testület a két ülés között történt fontosabb eseményekről adott tájékoztatást 
elfogadta.  
 

II. NAPIRENDI PONT: 
 

Beszámoló  Pásztó város és vonzáskörzetének 2021. évi  közbiztonsági helyzetéről. 
Előterjesztő: Dr. Tari Szilvia r. ezredes, kapitányságvezető 
 

Dr. Tari Szilvia:  Köszönti a megjelenteket. Nagyon fontos számukra, hogy minden évben 
tájékoztassák a lakosságot a rendőrség munkájáról. Célkitűzéseik között szerepelt a hatékony 
fellépés a lakosságot leginkább irritáló bűncselekmények tekintetében, a közlekedés 
biztonságának javítása, az eddig elért eredmények javítása. Kiemelt fontosságú volt az 
állomány megtartásának erősítése, valamint az együttműködés a különböző szervekkel, civil 
szervezetekkel. A beszámoló tartalmazza a közbiztonsági helyzet értékelését, melynek nyomán 
kijelentheti, hogy a pásztói kapitányság munkatársai megfelelő szolgálat ellátással tovább 
javították az elért eredményeket. Kiemelt figyelmet fordítottak a súlyosabb bűncselekmények 
felderítésére, ennek következtében regisztrált bűncselekmények száma csökkent.  
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Sajnos azonban növekedett a testi sértések száma, míg  2020-ban 30 ilyen eset volt, ez 2021-
ben 45-re emelkedett. A lopások száma is emelkedett 140-ről 163-ra. Fontosnak tartják a 
közterületen elkövetett bűncselekmények számának mérséklését.  
A testi sértések nyomozás eredményessége és a  kiskorú veszélyeztetések nyomozás 
eredményessége 100 % volt. A garázdaság és a lopás felderítésében is szép eredményeket értek 
el, bár az arányok enyhe csökkenést mutatnak. A rongálás bűncselekmény felderítésében 
viszont nagyobb a visszaesés. Itt szükséges javítani.  
Szintén kiemelt terület a kábítószer birtoklással, terjesztéssel, az ezzel összefüggő 
bűncselekmények felderítésével kapcsolatos tevékenység. Az új pszichoaktív anyagokkal 
történő visszaélés miatt több eljárást is indítottak.  
A bűncselekmények minősítését illetően kimutatható, hogy Pásztón a leggyakoribb a lopás, a 
testi sértés és a garázdaság. A közterületen elkövetett szabálysértések, büntetések száma 
növekedett,  
A kapitányság hetente két alkalommal tartott az ittas vezetők kiszűrésére, a passzív biztonsági 
eszközök alkalmazására és a közlekedési balesetek megelőzésére irányuló 
közlekedésrendészeti fokozott ellenőrzést. A sebességtúllépésekkel szembeni hatékony 
fellépést a kapitányság részére biztosított sebességmérő készülék használata garantálta. A 
mérések rendőri jelleggel ellátott és rendőri jelleggel el nem látott szolgálati gépjárművekből is 
történtek.  Az év során a baleseti adatokra figyelemmel és a kiszámíthatóság elkerülése 
érdekében új mérési helyszínek felvétele is kezdeményezésre került. 
Fontosnak tartják a bűnmegelőzéssel kapcsolatos különböző fórumok szervezését is. Itt köszöni 
meg, hogy egyik kollégájukat, Kis Károlyt az önkormányzat kitüntetésben részesítette. Nagyon 
jól esett az elismerés nem csak a díjazottnak, hanem az egész állománynak is. Fontos, hogy a 
rendőrség programjait el tudják juttatni a civil szervezeteknek oktatási, gyermekvédelmi 
intézményeknek. Azt tapasztalják, hogy erre igény is van. A rendőrség is használja a közösségi 
oldalakon keresztül történő kommunikációt, mind információ közlésre, mind pedig a rendőrség 
munkájának népszerűsítésére, eredményeik bemutatására.  
Az illegális migrációval kapcsolatban elmondja, hogy míg korábban ez nem volt jellemző 
Pásztó illetékességi területén, ez napjainkra megváltozott. Sok olyan intézkedés történt, mely 
összefügg pl. az embercsempészettel, mivel a 21-es út kimondottan az egyik iránya ennek a 
tevékenységnek. Természetesen ebben sokat segít a Megyei Rendőrfőkapitányság is.  
A társszervekkel történő együttműködés eredményes és hatékony. jó kapcsolatot tartanak fenn 
velük.  
Megköszöni a képviselő-testületnek a segítő hozzáállását a rendőrség munkájához. Külön 
köszöni, hogy a rendezvényeket időben és megfelelő részletességgel bejelentik,, hiszen ez a 
szolgálatok megszervezéséhez elengedhetetlen. Kéri a beszámoló elfogadását.  
 
Farkas Attila: Gratulál a rendőrkapitányság 2021. évben végzett munkájához, hiszen a mutatók 
szerint javult az eredményességük. Úgy gondolja, hogy Pásztó egy biztonságos város és ezt 
távolabb élők is megerősítették. Viszont a városban is kialakult olyan helyzet, hogy a 
városközpontban a tereken megjelentek olyan személyek, akik esetleg félelmet kelthetnek 
másokban. A közösségi médiában folyik erről a kommunikáció, viszont azt kéri, hogy jogsértés 
esetén jelezzék a problémát a rendőrségnek, mert csak akkor tudnak intézkedni, ha tudomást 
szereznek róla. Ebben kéri a rendőrség segítségét, mivel az önkormányzat dolgozóinak nincs 
igazoltatási jogköre.  
Pásztón közel 50 térfigyelő kamera működik, mely nagy segítség a bűnesetek, szabálysértések 
felderítésében. A kamerák felvételeit kizárólag a rendőrség munkatársai nézhetik meg, a 
Polgármesternek ehhez nincs jogosultsága. Jövőre is folytatódik a kamerák telepítése, mivel 
szerepel a pályázatok között.  
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Kérdés 
 
Káposzta Csaba: Elismeréssel szól a beszámolóról, mely igen tartalmas, a táblázatok nagyon 
jól áttekinthetők. Megköszöni a sok civil és sport rendezvény helyszínének biztosítását.  
A közlekedés biztonságával kapcsolatban elmondja, hogy mivel Pásztón, Hasznoson és 
Mátrakeresztesen keresztül hétvégén sokan mennek a Mátrába és több helyen nincs járda sem, 
nem lehetne-e a veszélyesebb szakaszokon  esetleg zebrát létesíteni, vagy valamilyen világító 
berendezéssel felhívni a figyelmet a sebesség betartására? Megkérdezi, hogy mennyi az 
állomány  létszáma, nem okozott-e gondot, hogy a határra is kellett biztosítani embereket? 
 
Bodrogi István: Úgy érzi, hogy az utóbbi időben nagyobb lakossági igény jelentkezett azzal 
kapcsolatban, hogy többször szeretnének látni járőröző gyalogos rendőröket az utcán. Ez 
nagymértékben növelné az emberek biztonságérzetét.  Hasznos és Mátrakeresztes 
vonatkozásában megoldás lehetne a traffipaxos ellenőrzés. A tulajdon elleni elkövetések 
számának felderítése jelentősen javult, ehhez gratulál. Nagyon fontosnak tartja, hogy a 
lakosságot leginkább irritáló eseményekre minél hamarabb legyen reagálás.  
Megköszöni a rendőrkapitányság 2021. évi munkáját és további kitartást kíván.  
 
Farkas Attila: Egyetért Bodrogi István alpolgármester úrral  abban, hogy hétvégente Hasznoson 
és Mátrakeresztesen a nagy átmenő forgalom miatt fokozottabb ellenőrzésre lenne szükség.  
 
Dr. Tari Szilvia: Hivatalból is figyelik a közösségi odalakat, hiszen rengeteg információt tudnak 
onnan is beszerezni. Természetesen  azokra reagálni kell, mert a közbiztonság a legfontosabb. 
Reagálni azzal tudnak, ha a járőrt a közterületre irányítják. Miután ez a probléma felmerült a 
facebookon, azonnal intézkedtek és megerősítették a járőr szolgálatot. Ismerik azokat a 
személyeket, akik a tereken megjelennek, több büntető eljárást is indítottak ellenük garázdaság, 
lopás, különböző pszichoaktív anyagok birtoklása miatt. 
Figyelni fognak arra, hogy több járőr legyen az utcákon, a problémásabb helyeken.  Továbbra 
is örülnének annak, ha időben kapnák a jelzéseket, mert a facebookról szerzett információ 
általában már elmúlt. Akkor tudnak a leghatékonyabban intézkedni, ha közvetlenül a 
rendőrséghez érkeznek a bejelentések. A kamerák egyébként nagyon nagy segítséget jelentenek 
mind a felkerítésben, mind a bizonyítási eljárásban. Hasznos és Mátrakeresztes vonatkozásában 
elmondja, hogy vannak technikai lehetőségeik a sebesség mérésére. Folyamatosan kutatják  
azokat a lehetőségeket, hogy a traffipaxon kívül mivel lehetne még megakadályozni a sebesség 
túllépését. A létszámhelyzetről annyit mond, hogy valóban kell szolgálatot teljesíteniük a Déli 
határszakaszon és nagyon büszke arra, hogy az állomány tagjai önként jelentkeznek erre az 
egyáltalán nem könnyű feladatra. Eddig még nem okozott gondot a feladat ellátásban, mindig 
volt elegendő létszám a helyi és körzeti munka elvégzésére. Itt köszöni meg a polgárőrök 
munkáját is, aki sok esetben átveszik tőlük a feladatot pl. a piaci napokon, vagy a reggeli 
iskolakezdéskor.  
 
dr. Somssich Gabriella: Megköszöni a lehetőséget, hogy beszámolhattak az elmúlt évi 
tevékenységükről. Kifejezetten ez az a fórum, ahol a közbiztonság megteremtéséről a 
lakosságot tájékoztassák. A képviselőknek fontos szerepük van, hiszen a lakossággal ők tartják 
a kapcsolatot, sok jelzés feléjük érkezik először és általuk jut el a rendőrséghez. Soha ne érezzék 
úgy, hogy esetleg kellemetlen egy kérés, vagy jelzés. Az a feladata a rendőrségnek, hogy a 
rendelkezésükre álló eszközökkel, a legjobb tudásuk szerint lássák el a feladatukat. Arra kér 
mindenkit, bízzanak a kollégáiban, merjenek bátran jelezni nekik, kérdezni tőlük. Büszke a 
pásztói kapitányság személyi állományának munkájára és eztúton is megköszöni nekik azt a 
sokszor emberfeletti munkát, amit végeznek. Megértette a jelzést a gyalogos járőrökkel 
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kapcsolatban, illetve Hasznos és Mátrakeresztes vonatkozásában is. Megköszöni az 
önkormányzat együttműködését és a munkájukhoz nyújtott segítséget. Kívánja, hogy a jövőben 
is megmaradjon ez a jó szakmai kapcsolat.  
 
Farkas Attila megkérdezi a bizottságok elnökeit, hogyan döntöttek a beszámolóval 
kapcsolatban.  
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság és az Ügyrendi Bizottság is 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot   
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
147/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete  megtárgyalta Pásztó és vonzáskörzete 
2021. évi közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót és azt  elfogadta.  
 

III. NAPIRENDI PONT: 
 
Beszámoló a Pásztói Polgármesteri Hivatal 2021. évi munkájáról 
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs jegyző 
 
Dr. Sándor Balázs: Megköszöni a kollégáknak, hogy egy alaposan előkészített anyagot 
terjeszthetett a képviselő-testület elé. Évről-évre csökkenő, de a hatékony munkavégzéshez 
szükség létszámmal látjuk el a közigazgatási munkát.  Ezt az is tükrözi, hogy adott esetben a 
törvényes elintézési határidő előtt is az ügyfél kérésére elintézik az ügyeket. A hivatalban 
végzett munka sokrétűségét tükrözi a beszámoló, ezért ajánlja mindenki figyelmébe. Mély 
betekintést nyújt a közigazgatási munkába.  
 
Vélemény, észrevétel 
 
Farkas Attila: Megköszöni a hivatal dolgozóinak a munkáját. A beszámolóban leírtak teljes 
mértékben megfelelnek a valóságnak.  
 
Barna Tiborné: Az előterjesztés nagyon alapos és nagyon konkrét, mindenre kiterjedő. Ajánlja 
elolvasásra, mert még ő is meglepődött, hogy az önkormányzatnak és a hivatalnak mennyi 
feladatot kell ellátni. 2021-ben, a pandémia idején is sikerült minden feladatot ellátni.  A 
jövőbeni munkához sok sikert kíván.  
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
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Zeke Tamás: Az Intézményirányítási és Szociális Bizottság és az Ügyrendi Bizottság is 
megtárgyalta és elfogadásra javasolja a határozati javaslatot   
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
148/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadja a Pásztói 
Polgármesteri Hivatal 2021. évi munkájáról szóló beszámolót.  
 

IV. NAPIRENDI PONT: 
 

Beszámoló a Pásztó Fejlesztési Nonprofit Kft. tevékenységéről 
Előterjesztő: Dénes Anita ügyvezető 
 
Farkas Attila: A bizottsági ülésen egy igen részletes szóbeli kiegészítés hangzott el. Annyit  fűz 
hozzá, hogy ezt a beszámolót is érdemes elolvasni a honlapon, mert minden pályázatról 
részletes tájékoztatást ad. Kiemeli, hogy a pályázatokhoz még nagyon sok plusz forrást is 
sikerült szerezniük a megítélt támogatási összegen felül. A Kft-nek kétő fő tevékenysége van. 
Egyrészt a különböző pályázatok lebonyolítása, menedzselése, illetve a Varázsvölgy turisztikai 
szervezetnek a működtetése.  
 
Kérdés nem volt.  
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala minősített  szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
149/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
1) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja Pásztó Fejlesztési Nonprofit 

Kft. 2022.02.01-08.31. időszakra vonatkozó beszámolóját. 
 

2) Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évi költségvetésében biztosítja 
Pásztó Fejlesztési Nonprofit Kft. részére 2022. december hó 31. napjáig terjedő időszakra 
vonatkozó, éves működéséhez szükséges további 21.000.000 Ft-ot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Farkas Attila polgármester 
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V. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat közérdekű védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés utólagos 
elfogadására  
Előterjesztő: dr. Sándor Balázs 
 

dr. Sándor Balázs: Az előterjesztés a parlagfű és az egyéb károsítók elleni védekezési 
munkákról  szól. Erre a Városgazdálkodási Kft-vel kötöttünk szerződést, Mivel a munkát már 
elvégezték a nyáron, a szerződés utólagos jóváhagyását kéri. 

Kérdés nem volt.  
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
150/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a közérdekű 
védekezési munkák elrendelésére vonatkozó szerződés utólagos elfogadására tett javaslatot, és 
az alábbi határozatot hozza: 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete utólagosan jóváhagyja a Pásztói 
Városgazdálkodási Közhasznú Nonprofit Kft. és Pásztó Városi Önkormányzat között 2022. 
július 1. napján, a közérdekű védekezési munkák elvégzésére kötött vállalkozási szerződést, 
jelen határozati javaslat melléklete szerint.  
 

VI. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Pásztói Gondozási Központért Alapítvány létrehozásának támogatására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila. Az intézményvezető javaslatot tett egy alapítvány létrehozására. Kérése hogy az 
intézmény költségvetéséből engedélyezzék az alapításhoz szükséges 100 eft törzstőkét, 
valamint, hogy az alapítvány székhelye a Csillag tér 16. szám alatt legyen. 
 
Kérdés nem volt.  
Vélemény, észrevétel 
 
Zeke Tamás: Az  Intézményirányítási és Szociális  Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja. 
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Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
151/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a Pásztói Gondozási Központ 
előterjesztését, mely a Pásztói Gondozási Központért Alapítvány létrehozásával kapcsolatban 
fogalmaz meg kéréseket, és az alábbiak szerint dönt: 
 

1. A Pásztói Gondozási Központért Alapítvány székhelyének, a Pásztó belterület 731 hrsz-
ú, természetben 3060 Pásztó, Csillag tér 16. szám alatti ingatlanon történő kijelöléséhez 
hozzájárul. 
 

2. Hozzájárul, hogy az intézmény az alapítvány törzstőkéjét, 100 000.- Ft-ot a Pásztói 
Gondozási Központ 2022. évi költségvetésének terhére biztosítsa. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: intézményvezető 
 

VII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Pásztói Kórházért Közalapítvány alapító okiratának módosítására. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Az alapító okirat módosítására a kuratóriumi tagok személyében bekövetkezett 
változások miatt van szükség, erről szól az előterjesztés.  
 
Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Zeke Tamás: Az  Intézményirányítási és Szociális  Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
152/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Pásztói Kórházért Közalapítvány 
alapító okiratát az 1. számú melléklet szerint módosítja és jóváhagyja a 2. számú 
mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratát.  
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2. A Képviselő-testület felkéri a Pásztói Kórházért Közalapítvány képviseletében eljáró 

Dr. Pajtók Gábor Keve ügyvédet, hogy nyújtson be kérelmet a Balassagyarmati 
Törvényszékhez – a döntésről szóló határozat és az alapító okirat megküldésével – 
nyilvántartásba történő átvezetés céljából.  
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: intézményvezető 
 

VIII. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat szünidei gyermekétkeztetési feladatot ellátó szolgáltató kiválasztására  
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 
 
Bartus László: Négy szolgáltatótól kértek árajánlatot. Három árajánlat érkezett, ebből a 
legolcsóbbat javasolja elfogadásra.  
 
Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Zeke Tamás: Az  Intézményirányítási és Szociális  Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja. 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal egyhangúlag elfogadta.  
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
153/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a beérkezett ajánlatok alapján a Lacibá 
Konyhája Kft-t, mint a legkedvezőbb árajánlatot tevő vállalkozást bízza meg a 2022 őszi és téli, 
valamint a 2023. tavaszi és nyári szüneteket érintő szünidei gyermekétkeztetési feladatok 
ellátásával. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződés aláírására. 
 

IX. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi 
pályázati fordulójához történő csatlakozásra.  
Előterjesztő: Bartus László osztályvezető 
 
Bartus László: Több, mint 20 éve létezik ez a pályázati rendszer, javasolja ismét a csatlakozást, 
viszont most a korábbiaknál kevesebb összeget tudunk biztosítani a költségvetésben erre a 
célra, nevezetesen 750.000 Ft-ot.  
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Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Zeke Tamás: Az  Intézményirányítási és Szociális  Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
elfogadásra javasolja. 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
154/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a hátrányos szociális helyzetű felsőoktatási 
hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására létrehozott Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi pályázati fordulójához 
történő csatlakozásról szóló előterjesztést megtárgyalta, és az alábbi határozatot hozza.  
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete csatlakozik a hátrányos szociális helyzetű 
felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására 
létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2023. évi 
pályázati fordulójához. A Képviselő-testület a pályázati forduló keretösszegeként 750 000 Ft-
ot biztosít 2023. évi költségvetésében. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:   polgármester 
 

X. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat csoportos földgáz energia közbeszerzési eljáráshoz való csatlakozás elfogadására 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Mindenki előtt ismert, hogy a háború illetve a szankciók miatt brutális energia 
áremelkedésre kerül sor. Ez sajnos hazánkat is elérte. Pásztó önkormányzatának 2023. január 
1-től kell új áron beszerezni a gázt, kérdés, hogy milyen ajánlatokat fogunk kapni. Ezért is 
döntöttek úgy több önkormányzattal,  hogy közösen próbálják meg a gázbeszerzést, hátha így 
kedvezőbb áron lehet hozzájutni.  
 
Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
155/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte a „Csoportos földgáz energia 
közbeszerzési eljáráshoz való csatlakozás elfogadásáról” szóló javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

1. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a csoportos földgáz energia 
közbeszerzési eljáráshoz való csatlakozást és a Sourcing Hungary Kft-vel való 
szerződéskötést utólagosan elfogadja. 
 

2. Felhatalmazza a polgármestert, akadályoztatása esetén az alpolgármestert, hogy a 
közbeszerzéssel kapcsolatos további döntésekben eljárjon és a beszerzéshez szükséges 
további dokumentumokat aláírja. 
 

3. Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy a      
beszerzéshez szükséges 900. 000,- Ft+Áfa beszerzési díjat a 2022-es költségvetésben 
biztosítsa. 

 
Határidő: értelemszerűen  
Felelős: Farkas Attila polgármester 
   Genyéné Batta Nikoletta városüzemeltetési osztályvezető 
 

XI. NAPIRENDI PONT: 
 
Javaslat a Pásztó, Múzeum tér 3. fsz. 2. szám alatti ingatlan értékesítésére. 
Előterjesztő: Farkas Attila polgármester 
 
Farkas Attila: Az önkormányzat értékesíteni kívánja ezt az ingatlant, ezért értékbecslőt bíztak 
meg az ingatlan értékének megállapítására. Mivel 23.860.000 Ft-ra értékelték, így nyílt pályázat 
keretében meg kellett hirdetni. Augusztus 15-ig egy ajánlat sem érkezett, majd a következő 
hónapban egy ajánlat érkezett 24.000.000 millió Ft-os vételárral. Mivel az ajánlat meghaladja 
az értékbecslő által megállapított értéket, javasolja az ingatlan értékesítését.  
 
Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a határozati javaslat 2. pontjában szerepeljen a ”mint 
egybefoglalt vételáron” szöveg. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
156/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte és megtárgyalta a Pásztó, 
Múzeum tér 3. fsz. 2. szám alatti, Pásztó 63/A/2 hrsz.-ú lakás valamint a hozzá tartozó 63 
hrsz-ú udvar értékesítésre vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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1. A Képviselő- testület a pályázati eljárást eredményessé nyilvánítja, megállapítja, hogy 

a Pásztó, Múzeum tér 3. fsz. 2. szám alatti, 63/A/2 hrsz.-ú lakás 1/1 tulajdoni 
hányadának és a hozzá tartozó 63 hrsz-ú udvar 20/40 tulajdoni hányadának 
értékesítésére kiírt nyilvános hirdetményre az egyetlen érvényes ajánlatot Czeglédi 
Katinka (3060 Pásztó, Ágasvár utca 14.) és Simon Gergő (3132 Nógrádmegyer, Akácos 
utca 4.) adta. 

2. A Képviselő-testület a megjelölt vételárat, azaz 24 000 000,- Ft-ot elfogadja, ezen az 
áron, mint egybefoglalt vételáron értékesíti ajánlattevők részére az ingatlant. 

3. A Képviselő-testület elfogadja az ajánlatban szereplő vételárra vonatkozó 
szerződéskötéstől számított 90 napos fizetési határidőt azzal a kikötéssel, hogy az 
ingatlan birtokba adása valamint a tulajdonjog bejegyzése akkor történhet meg, ha a 
teljes vételárat a vevők határidőben megfizették. 

4. Az ingatlan adásvételével kapcsolatos ügyvédi és földhivatali költségeket a vevők 
viselik. Az ajánlattevők által pályázati biztosítékként megfizetett 1 195 000 Ft 
foglalónak minősül és a szerződés teljesítése esetén a vételárba beszámít. 

5. A döntésről a vételi ajánlatot tevőt értesíteni kell. A Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy az adásvételi szerződést aláírja. 

6. A Nemzeti Vagyonról szóló törvény vonatkozó rendelkezése alapján az ingatlan 
vonatkozásában az államot elővásárlási jog illeti meg, ezért az aláírt, de még hatályba 
nem lépett adásvételi szerződést meg kell küldeni a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. 
részére. 

7. Az adásvételi szerződés akkor léphet hatályba, ha az MNV Zrt. az állam nevében 
nyilatkozik arról, hogy nem kíván élni elővásárlási jogával, vagy az elővásárlási jog 
gyakorlására vonatkozó 35 napos nyilatkozattételi határidő lejár. 

8. A 7. pontban szereplő nyilatkozatról, vagy ennek hiányában a határidő jogvesztő 
lejártáról a vevőt azonnal értesíteni kell. 
 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester, Városüzemeltetési osztály 

 
XII. NAPIRENDI PONT: 

 
Javaslat Családi és Sportnap támogatására 
Előterjesztő: Káposzta Csaba civil és sport tanácsnok 
 
Káposzta Csaba: A Zsigmond Király Általános Iskolában már 7 éve hagyományosan 
megrendezik a Fut a suli rendezvényt. Ehhez mindig csatlakozott az önkormányzat és ez egyben  
Városi Családi és Sport Nap is. Október 15-én kerül sor  sportnapra és azt javasolja, hogy a 
képviselő-testület 100 eFt-tal támogassa a civil keret terhére. Ebből finanszíroznák a díjakat, a 
tombola ajándékokat.  
 
Kérdés nem volt, 
Vélemény, észrevétel 
 
Dr. Kanyó Roland: A Pénzügyi és TEF Bizottság megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra 
javasolja. 
 
Farkas Attila szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.  
A döntés meghozatala egyszerű szavazattöbbséget igényel. 
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Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 
157/2022. (IX.  27.) számú határozata 
 
Pásztó Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Herkules Diáksport Egyesület részére 
100.000 Ft támogatást biztosít a 2022. október 15-én megrendezésre kerülő Városi Családi és 
Sport Napra a civil szervezetek támogatására meghatározott költségvetési forrás terhére. 
 
Az egyesület a támogatási összeggel 2023. január 31-ig köteles elszámolni. Amennyiben a 
megállapított határidőre nem, vagy nem teljeskörűen számol el, a 2023. évben nem jogosult 
támogatásra. 
 
Határidő: szöveg szerint 
Felelős: polgármester 
 

XIII. NAPIRENDI PONT: 
 

Közérdekű bejelentések 
 
Káposzta Csaba: Látja, hogy a kátyúzás folyamatosan zajlik. Kérdezi, hogy a Kazinczy utca 
sorra kerül-e az idén? Illés Rudolf már kb. 1-1,5 évvel korábban jelezte, hogy a birkózó csarnok 
tetején a pala meg van repedve, most pedig már sok helyen beázott. Azóta nem történt semmi 
ezügyben. Mit tud erről a Műszaki Osztály? Az elkerülő út átadásra került. Erről szeretne több 
információt. Elkészült az új közvilágítási rendszer, több hibát is jeleztek. Erről is kér 
tájékoztatást.  
 
Farkas Attila: A Kazinczy utcáról nincs információja, de ezt jelenleg a Műszaki Osztály sem 
tudja megmondani.  
A birkózó csarnok palatetőjének hibájával kapcsolatban valóban érkezett jelzés kb. 1,5 éve. A 
Műszaki Osztály akkor meg is nézte, viszont sajnos a költségvetés már akkor sem bírta volna 
el a tető cseréjét. Bíztak abban, hogy majd pályázat útján sikerül a tetőt kicserélni, viszont nem 
csak a birkózó csarnok, hanem a mellette lévő helyiségek is rossza állapotban vannak. Lehetett 
is pályázni, de abba minden nem fért bele, így a futókör valósult meg. Önerőből pedig nem 
tudták és most sem tudják megoldani a problémát. Szinte nincs olyan hét, hogy valamelyik 
intézményből ne jönne jelzés, hogy mi romlott el, vagy mit kellene megjavítani.  
Az elkerülő út 9 hónap után végre átadásra került. Az út időben elkészült, viszont a hatóságok 
ügyintézése egymásra épül, mindenütt 30-60 napos határidők vannak, emiatt is volt 
hosszadalmas az engedélyezési eljárás. 
A közvilágítás problémája meglepte, mert mióta korszerűsítették, szinte csak olyan üzeneteket 
kapott, amelyben elégedettségüket fejezik ki a városlakók. 
 
Zeke Tamás: A közvilágítással kapcsolatban ő nem igazán hitt abban, hogy a lámpatestek 
cseréjét három hét alatt meg lehet valósítani az egész város területén. Pozitív tapasztalatai 
vannak, mert el is készült és valóban jobban világít, mint azelőtt. 
A Szociális Bizottság elnökeként jelzi, hogy sajnos a szociálisan adható pénzösszegek a 
recesszió miatt nagyon nagy mértékben elvesztették vásárlóértéküket. A Szociális Osztály 
dolgozói is azt tapasztalják, hogy megnövekedett az ügyfélforgalom és nem csak a notórius 
segélykérőkről van szó, hanem olyanok is megjelentek, akik eddig soha nem fordultak 
segélyért. Megnövekedtek a gyógyszerköltségek, az energia árak és a jelenlegi segély összegek 
sajnos nem jelentenek  már megfelelő segítséget. Ezt át kellene gondolni,  
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Farkas Attila: Egyetért abban, hogy kevesebbet ér az adható segély összege, mint 1-2 évvel 
ezelőtt. Viszont amikor a pandémia idején felemelték a segély összegét, egyesek 
természetesnek vették, hogy jár nekik a felemelt összeg. Azt nem tudja támogatni, hogy emeljék 
meg egységesen az összeget,  mert akkor mindenki úgy gondolja,  hogy neki az emelt összeg 
jár. Másrészt pedig a költségvetés sem bírja el.  Nem zárkózik el teljesen, de akkor jelöljék meg 
a forrását is. Olyan esetekben tudja támogatni a magasabb összegű segélyt, amikor pl. 
Budapestre jár valaki rendszeresen kezelésekre, vagy nagyon magas a gyógyszer költsége. Ezt 
saját nevére szóló számlával igazolnia kell. 
 
Káposzt Csaba: A birkózó csarnokra visszatérve elmondja, hogy áll a víz benne, mióta beázott. 
Nem azt mondta, hogy az egész tetőt cseréljék ki, hanem meg kellene javítani ott, ahol beázott. 
Javasolja, hogy tartsanak egy helyszíni bejárást. 
 
Farkas Attila: Ha jól emlékszik, Illés Rudolf abban a levélben mintegy 40-50 millió Ft-ot kért. 
Most biztos, hogy nincs rá pénz és a közeljövőben nem is lesz. Előfordulhat, hogy be is kell 
zárni.  
 
Takácsné Salamon Katalin: A közvilágítás korszerűsítése jól sikerült, a lakótelepen viszont 
valóban nem ég néhány helyen. Jelezték az illetékesek felé, ahonnan azt a választ kapták, hogy 
ha majd összegyűlik több meghibásodás, egyszerre fogják kijavítani. Azóta viszont már 
kicserélték a meghibásodott égőket.  
Több lakó jelezte felé, hogy nagyon elszaporodtak a galambok. Mit lehetne tenni ezügyben? 
 
Farkas Attila: Sajnos ismeri a problémát, mert ő is tapasztalja, hogy valóban nagyon 
elszaporodtak. Tulajdonképpen erre nem tud megoldást. Esetleg föl lehet kutatni olyan 
személyt, aki foglalkozik galamb mentéssel, de ez a társasházak és nem az önkormányzat 
feladata lenne, valamint nagyon költséges is. Galambriasztó felszerelése lehetne a megoldás, 
ha van ilyen szerkezet. 
 
Mivel nincs több hozzászólás, megköszöni a részvételt, az ülést bezárja.  
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
 Farkas Attila       dr. Sándor Balázs 
 polgármester                jegyző 
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